
ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов 
Председател на ВТОС

ДО: г-н Даниел Панов
Кмет на Община Велико

ПИТАНЕ
ОТ: Красин Каракоцев - общински съветник от група „БСП за България, 

АБВ и Движение 21" във ВТОбС.
ОТНОСНО: Има ли частни паркинги на общинска земя

Уважаеми г-н Панов,
Проблемът с паркирането в град Велико Търново с всеки изминал ден 

става все по-задълбочаващ се. Липсата на парко места, не само в центъра на 
града, води до много нерегламентирано паркиране и много нерви от страна 
на гражданите. Както знаете, освен зоните за платено паркиране, ОДПГ е 
сключил договори с още осем юредически лица да ползват платени паркинг 
места.

Наблюдава се, че „съвестни граждани" слагат табели или директно 
разчертават парко места пред офисите си като ги наименуват „паркинг само 
за клиенти". Такива табели се забелязват на булевард „България" 35 от 
фирма за кредити, на улица „Поп Харитон" 1 на супермаркет. Появиха се 
разчертани парко места на булевард „България" 72 пред новостроящ се блок.

Във връзка с гореизложеното искам да задам следните въпроси:
1. На посочените адреси, паркингите на общинска земя ли се намират и 

ако да, то има ли договор между Община Велико Търново или ОДПГ 
с юредически или физически лица за тях?



2. Правени ли са проверки за това колко „частни паркинги" има на 
общинска земя на територията на Община Велико Търново без да има 
договор за тях?

3. Има ли санкционирани лица за поставяне на нерегламентирани 
табели или паркинг скоби на общинска земя?

4. Предвиждат ли се изграждане на нови паркинги в кварталите?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.

С уважение,
Красин KapaKOi^gf


